
Sitno, 28 grudnia 2012 roku 
 

ST - 0043/VI/30/2012 
 

Protokół Nr XXX/2012 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 28 grudnia 2012 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/91/2011 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012, 

- w sprawie podziału Gminy Sitno na okręgi wyborcze, ich granice i numery oraz liczbę radnych 

wybieranych w każdym okręgu, 

- w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych  

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno 

na lata 2012-2017. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXX Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i sołtysów, a także gości zaproszonych: Wójta 

Gminy Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, 

Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, kierownika ZWiUTG Andrzeja 

Kicińskiego, kierownika GOPS Panią Barbarę Tor, Radnego Powiatu 

Zamojskiego Pana Krzysztofa Gałaszkiewicza, Panią Elżbietę Blaszkę, Agenta 

PZU Pana Jana Jakimcio oraz Panią Ninę Drozdowską. Obrady rozpoczęły się  

o godz. 10
30

 i trwały do godz. 14
00

.  

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

      Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne                   

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając 

czy są do niego uwagi. 

 Kolejno Pan Sekretarz poinformował o potrzebie wprowadzenia dwóch 

zmian do uchwały nr XXIX/164/2012 w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Sitno. Zmiany te są konieczne w związku 

z uwagami Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie. Dlatego też Pan Sekretarz 

poprosił, aby do porządku obrad ująć jeszcze uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały nr XXIX/164/2012 w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Sitno, która była podejmowana na poprzedniej 

sesji.  

 Dalej Pan Sekretarz poinformował, iż pozostałe uchwały dotyczące 

porządku i czystości będą podejmowane najprawdopodobniej w styczniu, 

ponieważ czas na podjęcie ich został wydłużony do końca stycznia 2013 r. 

 Pan Wójt dodał, że na wspólnym spotkaniu z Wójtami z powiatu 

zamojskiego ustalono, iż w związku z wieloma niejasnościami pozostałe 3 

uchwały w sprawie porządku i czystości będą podejmować pod koniec stycznia. 

Ponieważ uwag więcej nie było Państwo Radni przyjęli proponowany 

porządek obrad wraz z propozycją Pana Sekretarza jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 
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Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Pani Nine Drozdowskiej. 

Pani Nina Drozdowska zaprosiła wszystkich Radnych, sołtysów, Pana 

Wójta, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik oraz wszystkich pracowników Urzędu 

Gminy na koncert kolęd, który odbędzie się 6 stycznia 2013 roku o godz. 14
00

  

w Centrum Kultury. Koncert organizowany jest przez Stowarzyszenie Inicjatyw 

Społecznych w Sitnie we współpracy z Urzędem Gminy, Gminną Biblioteką, 

Centrum Kultury oraz Gimnazjum i Szkołą Podstawową w Sitnie. Z programem 

wystąpią między innymi: 

- Młodzieżowa Orkiestra Dęta pod dyrekcją kapelmistrza Ryszarda 

Gryciaka 

- Chór międzyszkolny z Sitna pod dyrekcją Jolanty Polskiej 

- Grupa jasełkowa Gimnazjum w Sitnie pod kierunkiem p. Doroty Pomian 

- Chór „Wiarus” pod batutą p. Marii Smoląg i p. Mirosława Radlińskiego 

- indywidualni wykonawcy  

- wszyscy uczestnicy i goście 

Podczas spotkania ogłoszone zostaną wyniki i nagrodzeni laureaci 

konkursu na najpiękniejszą ozdobę choinkową organizowanego przez Bibliotekę 

Publiczną w Sitnie. Zaprezentowana będzie też wystawa tradycyjnych symboli 

świątecznych oraz ekspozycja dekoracji współczesnych.  

Pan Przewodniczący podziękował za zaproszenie. 

 

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

  

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycję Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXX/170/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/91/2011 w sprawie uchwalenia 
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Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2012. 

 

Pan Wójt omówił zmiany w ww. uchwale. 

Pan Sekretarz poinformował, że w związku z programem „Wspomaganie 

organizacji imprez sportowych i akcji promujących bezalkoholowy styl życia, 

udało się zakupić sprzęt sportowy za kwotę 3tys. zł (piłki do szkół i na Orlik, 

znaczniki, stół tenisowy, dresy dla klubu sportowego). 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

2) Uchwała Nr XXX/171/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.   

w sprawie podziału Gminy Sitno na okręgi wyborcze, ich granice i numery 

oraz liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu. 

 

Pan Sekretarz przedstawił, podział gminy na okręgi wyborcze i liczbę 

mandatów (15 mandatów). 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

Następnie przed odczytaniem kolejnej uchwały Przewodniczący odczytał 

podanie od sołtysów w sprawie podniesienia prowizji sołtysom od zebranych 

podatków. 

Pan Przewodniczący powiedział, że przychyla się do podania sołtysów. 

  

3) Uchwała Nr XXX/172/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.  

w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Pan Sekretarz powiedział, że jak sołtysi będą mieli w miarę uposażenie 

takie, które zachęci ich do działania to i saldo Gminy będzie lepsze. 

Pan Pawlicha zaproponował, aby zwiększyć wynagrodzenie inkasentów do 

15%. 

Pan Wójt poprosił, o rzeczowe podejście do tematu. 

Pan Borowiec powiedział, że sprzeczamy się o procenty, ale tak naprawdę 

nie wiemy ile to kwotowo wynosi. 

Pan Wójt powiedział, że za cały rok podwyżka o 2% prowizji stanowiłaby 

około 15tys. zł brutto do podziału na 21 sołtysów. 
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Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wysokość prowizji 

dla sołtysów według kolejność zgłoszonych propozycji, czyli 12% i 15%. 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych jest za propozycją 

podniesieniem prowizji dla sołtysów do 12%. 

W głosowaniu jawnym za propozycją podniesienia prowizji do 12% 

opowiedział się 1 głos, 0 przeciw i 14 głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący poinformował, że ww. propozycja nie przeszła. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kolejną propozycję podniesienia 

inkasa dla sołtysów do 15%. 

W głosowaniu jawnym za propozycją było11 głosów, 1 głos przeciw i 3 

wstrzymujące się.   

 

4) Uchwała Nr XXX/173/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że zostały zabrane z budżetu 

pieniądze na pokrycie funduszu świadczeń socjalnych dla oświaty.  

W związku z tym kwota 50tys. zł, która była przeznaczona na zakup autobusu 

została również przeznaczona na sprawy oświatowe. Autobus jest już jednak 

praktycznie zakupiony (57 miejsc) za 34,7tys. zł + VAT – marki Renault z 1997 

roku, dlatego też autobus ten będzie w wydatkach w 2013 roku (faktura będzie 

wystawiona w styczniu 2013roku).  

Pan Pawlicha zaproponował, aby w lutym bądź marcu zorganizować sesję 

wyjazdową z sołtysami. Zanim jeszcze przystąpimy do jakichkolwiek inwestycji 

w celu przedstawienia, „(…) co będziemy robić następnego roku – zobaczymy, 

czy te inwestycje są potrzebne, czy nie potrzebne”. 

Pan Przewodniczący powiedział, że propozycje podtrzymuje. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

5) Uchwała Nr XXX/174/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2012-2017. 

 

Przewodniczący poinformował, że ww. uchwała jest konsekwencją 

poprzedniej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  
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6) Uchwała Nr XXX/175/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2012r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/164/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 

29 listopada 2012r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania porządku 

i czystości na terenie gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że ta treść, która została odczyta w ww. uchwale 

została właśnie dopisana. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie  

Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Zakup autobus około 42tys. zł – do tego opony, wymiana oleju w sumie 

kwota około 51tys. zł,  

2. Sprawy gospodarcze (wywóz nieczystości – 23 kursy, odczyty 

wodomierzy, odśnieżanie, odśnieżanie przystanków, sprzątanie),  

3. Sprawy strażackie (otrzymanie samochodu strażackiego IVECO rok 1987 –

drabina o długości 30m), 

4. Sprawy klubu fitness i centrum teleinformatycznego, 

5. Sprawy występu orkiestry dętej na Wigilię, 

6. Sprawy występu chóru „Wiarus” i młodzieży ze szkół, 

7. Sprawy wydatków, jeśli chodzi o oświatę,  

8. Sprawa zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu w wysokości około 

600tys. zł ( koszt kredytu będzie wynosił około 20tys. zł), 

9. Sprawy kontroli RIO, 

 

Następnie Pan Wójt podsumował rok bieżący w zakresie: 

 gospodarki wodnościekowej (kanalizacja i sieć wodociągowa  

w Jarosławcu – 130 posesji, stacja sieci wodociągowej w Sitnie, 

oczyszczalnie przydomowe – 184 szt.), projekt został zakończony 

i rozliczony – wartość inwestycji wyniosła prawie 4mln 600 zł,  

 rozliczeni Projektu Ośrodka Kultury i Biblioteki – łączna wartość prac 

to 1,645mln zł, fundusze zewnętrzne stanowiły prawie 750tys. zł, 
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 informatyzacja Urzędu Gminy ( infomaty: na Orliku w Jarosławcu,  

w budynku byłej szkoły w Stanisławce i w budynku Urzędu Gminy oraz 

Centrum teleinformatyczne w Cześnikach) – wartość tego zadania to 

331tys. zł, udział naszych środków około 47tys. zł – zadanie było 

realizowane wspólnie z 7 gminami, 

 zakończono prace scaleniowe w Stanisławce – roboty wyniosły prawie 

1mln 135tys. zł, nasze środki stanowiły prawie 132tys. zł, 

 miejsc pamięci religijnej –  odrestaurowano 19 miejsc pamięci  

w ramach programu LGD Ziemi Zamojskiej na kwotę około 43tys. zł, 

 realizacja programu prowadzonego przez Panią Kierownik GOPS  

w okresie 2008-2012 z Europejskiego Funduszu Społecznego pt.: „ Im 

więcej tym lepiej” – wartość programu wyniosła prawie 662tys. zł, udział 

nasz stanowił prawie 73tys. zł (skorzystało 73osoby), 

 dokończenie prac remontowych budynku po byłej szkole  

w Stanisławce – wartość zadania wyniosła ponad 430tys. zł, wartość 

dofinasowania ze środków zewnętrznych to około 310tys. zł, 

 budowa sieci wodociągowej na odcinku Sitno – Czołki – Kornelówka 

projekt opiewa na kwotę około 887tys. zł, pierwsza część została już 

zakończona ( Sitno-Czołki), jednak będą potrzebne jeszcze dodatkowe 

nasze środki w kwocie około 90tys. zł wynikającej z przyczyn 

technicznych, zakończenie tego zadania przewidziane jest pod koniec roku 

2013(planowane jest wykonanie około 150 przyłączy), 

 spraw drogowych (wykonano nawierzchnie asfaltowe w 7 

miejscowościach na kwotę około 231tys. zł (1,2km), 

 remontu dróg powiatowych ( wspólnie z powiatem zostały wykonane 3 

odcinki na długości 400m w miejscowościach: Rozdoły, Stanisławka, Boży 

Dar, Łapiguz-kierunek Sitno na sumę prawie 115tys. zł, 

 zakupu materiałów na drogi (kliniec, tłuczeń, żużel, kamień) na kwotę 

około 190tys. zł, 

 poprawy dróg w byłym Zakładzie Rolnym za kwotę około 346tys. zł 

(położono około 2900m
2
 kostki brukowej i prawie 500 m chodnika, nasze 

środki stanowiły 17tys. zł 

  w zakresie spraw bezpieczeństwa były budowane chodniki w 8 

miejscowościach, łącznie wykonano 1,3km na sumę prawie 145tys zł. 

 zakończenia remontu Parkingu przy szkole w Jarosławcu, 

 chodnika ( ułożono 380m
2
 kotki na sumę 43tys zł 

 ułożenia kostki przy Bibliotece i Ośrodku Zdrowia za sumę 65tys. zł, 

łączna powierzchnia to około 480m
2
, 

 środków funduszy sołeckich, wstępne środki były na poziomie około 

224tys. zł, jednak stanowiskiem Rady zostały zwiększone do 422tys. zł 

(pieniądze przeznaczono na remonty i wyposażenia budynków  
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w niektórych miejscowościach, remonty dróg, doposażenie straży, remont 

parkingów chodników),  

 złożonych projektów na dofinasowanie – na dzień dzisiejszy złożonych 

zostało 8 projektów: na kolektory słoneczne, Kornelówka-punkt 

widokowy, projekt na Cześniki, remont budynku na świetlicę w Czołkach, 

zakup sprzętu dla Orkiestry dętej w Sitnie, 2 projekty na wykonanie placu 

zabaw przy Szkole w Jarosławcu i w Kolonii Sitno, projekt na 

modernizację ogrzewania i sieci w Szkole w Sitnie w ramach WFOŚiGW 

oraz w trakcie oceny jest projekt CAF dot. poprawy sprawności  

i funkcjonowania Urzędu Gminy, 

 prac projektowych: oświetlenia ulicznego Czołki- Stara Wieś, 

Jarosławiec Reforma i uzupełnienie oświetlenia Jarosławiec Osiedle, 

kanalizacji Sitna – Stabrów – Jarosławiec – Star Wieś, 

 spółki wodnej ( zostały wykonane prace na kwotę 42tys. zł), 

 sportu i osiągnięć sportowych, 

 spraw kulturalnych, 

 funkcjonowania Biblioteki Publicznej (zakupiono 10 krzeseł i 4 pufy za 

kwotę około 10,3tys. zł, ze środków zewnętrznych zostały zakupione 4 

komputery na kwotę 10tys. zł w ramach programu „Komputery dla 

bibliotek”, 

   sytuacji demograficznej na terenie gminy, 

Na koniec Pan Wójt podziękował za współpracę w br. wszystkim Radnym, 

sołtysom, kierownikom jednostek, Pani Skarbnik, Panu Sekretarzowi, 

pracownikom gminy, dyrektorom szkół, Ochotniczym Strażom Pożarnym, 

Paniom z Kół Gospodyń Wiejskich, kierownictwu LODR-u, pracownikom 

Ośrodka Zdrowia w Sitnie, chórom, Orkiestrze Dętej, drużynie piłkarskiej oraz 

wszystkim firmom. 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

 Punkt ten został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Gałaszkiewiczowi. 

Pan Gałaszkiewicz podziękował za przekazanie 50tys. zł na remont dróg 

powiatowych przez Gminę Sitno. Następnie przedstawił zadania zaplanowane  

w budżecie na rok 2013. 
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Pan Gazda zapytał, czy przejazd przez posesję Państwa Panasów będzie 

już otwarty. 

Pan Sekretarz poinformował, że byli Państwo młodzi od Pana Panasa i ma 

nadzieję, że dojdą do porozumienia i płot będzie usunięty – jakaś forma 

przejazdu będzie możliwa. Zostało wysłane kolejne pismo o usunięcie płotu,  

w innym przypadku będzie skierowana sprawa do Sądu. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że pozyskaliśmy działkę po byłym 

skupie buraków w Jarosławcu razem z płytami. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że otrzymaliśmy pismo z Agencji 

Nieruchomości Rynku Rolnego z Lublina informujące, iż jest szansa, że grunty 

w Horyszowie Polskim będą mogli odkupić rolnicy indywidualni z terenu 

Gminy Sitno i gmin sąsiednich.  

Pan Sekretarz poinformował, że trwają rozmowy z firmą przewozową 

Prometeusz w sprawie dojazdu dzieci do szkół. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że zostało wysłane pismo ostateczne  

w sprawie zagospodarowania terenu do Pana Dumy i do sołtysa Bożego Daru, 

jeśli do końca roku Pan Duma się nie wypowie to będziemy szukać innej 

działki. 

Pan Niedźwiedź zapytał, kiedy będzie odbierany eternit od rolników, który 

został już złożony. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że będzie to realizowane najprawdopodobniej na 

wiosnę. 

Pan Biłant poinformował, że przychodzą do mieszkańców wezwania do 

uzupełnienia informacji podatkowych, jednak bez załączonych wzorów druków, 

przez co mieszkańcy musza jechać do Gminy po druk, a następnie jeszcze raz 

musza jechać do Gminy w celu dostarczenia wypełnionego druku, gdyż nie są  

w stanie wypełnić tego druku w Gminie, ponieważ trzeba rozgraniczyć metraż 

pomieszczeń. W związku z tym Pan Biłant zapytał: „Czy nie prościej byłoby 

wysyłać te pisma wraz z załączonymi wzorami druków?” 

Pan Sekretarz przeprosił, w związku z zaistniałą sytuacją i poinformował, 

że druki te są już dostępne na stronie internetowej, a na przyszłość będziemy 

pilnować, aby takie pisma były wysyłane wraz z wzorami druków. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że pisma te są wysyłane do 

mieszkańców w związku z zaleceniami RIO. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że było zgłaszane zaprojektowanie 

brakującego oświetlenia między Szkołą, a Kościołem w Cześnikach (4szt.), 

jednak nic Pan Wójt na ten temat nie wspominał. A w związku z tym, czy będzie 

to realizowane, czy też nie. 

Pan Wójt powiedział, że nie ma na chwilę obecną środków i na chwilę 

obecną Cześniki nie były brane pod uwagę. 

Pan Sekretarz powiedział, że będzie projektowany chodnik w Cześnikach  

i może uda się doprojektować oświetlenie. 
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Następnie Pan Sekretarz poinformował, o złożeniu projektu na 

wyposażenie placu zabaw w Kornelówce, Horyszowie Polskim i Cześnikach nie 

ma tego ujętego w budżecie gminy, ponieważ jest to realizowane przez 

Stowarzyszenie. Będzie to realizowane w 2013 roku ze środków zewnętrznych. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że trzeba jeszcze będzie postarać się 

o pozyskanie środków z LGD Ziemia Zamojska na zakup stroi ludowych dla 

Kół Gospodyń Wiejskich, a także na wyposażenie świetlicy w Cześnikach o ile 

nie przejdzie projekt. 

 Pan Pawlicha powiedział, że chodnik w Cześnikach ma być robiony  

w centrum wioski, a nie na polach i łąkach, chodnik od cmentarza w kierunku 

lasu jest wcale niepotrzebny.  

Pan Sekretarz powiedział, że nigdzie nie jest zapisanie, iż chodnik ma być 

robiony w Cześnikach, chodzi o wykorzystanie projektu na chodnik do 

oświetlenia. 

Pan Borowiec zapytał o sytuację sołtysa ze Stanisławki Pana Pajdy, który 

nie otrzymuje żadnej prowizji za swoją pracę w związku ze scaleniem  

w Stanisławce.  

Pan Sekretarz powiedział, że postara się jakoś rozwiązać ten problem. 

Następnie Pan Borowiec zapytał:, „kiedy odbędzie się spotkanie w sprawie  

ODR-u?” 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie ma jeszcze nowego dyrektora, być może uda się 

zrobić spotkanie w styczniu, jednak na chwilę obecną jest brak zainteresowania 

ze strony Zarządu Województwa ODR-em w Sitnie. 

Pani Janina Zawada podziękował wszystkim Radnym i sołtysom za 

współprace oraz Wójtowi, Sekretarzowi i Pani Skarbnik za współpracę. 

Pan Szajnoga zapytał:, „dlaczego tak późno przyszło pismo w sprawie 

uporządkowania lasów i dlaczego taki, krótki termin?”.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że niema, co się terminem przejmować chodzi 

tylko o kwestę uporządkowania. 

 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XXIX/2012 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXIX/2012  

w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 0 – przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących się. 

Ad. 9 
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Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Robert Mazurek               Edward Tukiendorf 

 


